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MØTEPROTOKOLL  

 

Grefsen menighetsråd 

 

Dato: 14.05.2018 kl. 19:00 
Sted: Møterommet i Grefsen kirke 
Arkivsak: 17/00002 

  

Tilstede:   
 Arne Morten Holmeide, Gunnstein Norheim, Helene Laurvik, Lise 

Cathrine Solbakken, Marit Østang, Mette Winsnes Rødal, Ole 

Herman Fisknes og Sigmund Akselsen. 

 

Møtende 

varamedlemmer: 

Donna Laurene Wiger og Anne-Gerd Gjevre. 

  

Forfall:  Tom Heier 
  

Andre: Diakon Anette Norman, Astrid Lockert Lie (diakoniutvalget), Inger 

Marie Kullerud (diakoniutvalget og Sing Along), Anne-Grethe 

Akselsen,(Sing Along), Jan Hillestad (Sing Along)  og daglig leder 

Tore Hafnor 

  

Protokollfører: Arne Morten Holmeide/Tore Hafnor. 
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Saker til behandling 

39/18 Godkjenning av innkalling og saksliste for Grefsen 
menighetsrådsmøte 14.05.2018 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 14.05.2018 39/18 

 

 
Møtebehandling 

 

 
Votering 

Enstemmig. 

 
Vedtak  

Innkalling og saksliste er godkjent. 
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40/18 Godkjenning av referat fra Grefsen menighetsrådsmøte 
19.04.2018 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 14.05.2018 40/18 

 

 
Møtebehandling 

 

 
Votering 

Enstemmig. 

 
Vedtak  

Referatet er godkjent. 
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41/18 Diakoniutvalget. 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 14.05.2018 41/18 

 

 

 
Møtebehandling 

Anette Norman. Astrid Lockert Lie og Inger Marie Kullerud deltok. 

    
Anette orienterte om diakoniutvalget, som fungerer som et praktisk rettet utvalg med vekt på 

bl.a. lørdagskafeen. 

    

Lørdagskafeen fungerer bra. Mange deltakere (ofte helt fullt. 80-90). Fra evalueringsmøtet i 

fjor høst: Viktig å holde fast på gjenkjennbare elementer. Det er behov for å rekruttere flere 

medarbeidere, både generelt og spesielt noen som kan spille. Så dette er noe 

diakoniutvalget utfordrer menighetsrådet til å hjelpe med. Godt samarbeid med Nordberg. 

Stabilt team som vet hva som kreves. Stor glede blant de som deltar - flere kommer (svært) 

tidlig. Kan være ønskelig å få mer sang/musikk. Bingo er høydepunkt - "Haakons greie". Fint 

å få være mange frivillige slik at de frivillige, i tillegg til praktiske oppgaver også får tid til å 

prate med de som kommer.  

    

Filmkvelder er ikke videreført - men Nordberg har filmkvelder som også er åpne for oss fra 

Grefsen menighet.    

     

Inger Marie reiste spørsmål om behov for å tenke nytt og gjøre noe annet, i tillegg til det som 

har fokus nå, dvs. Lørdagskafeen i tillegg til gudstjenestene.    

     

Det ble uttrykt stor takknemlighet over innsatsen og sterke engasjement fra diakon og 

frivillige.    

     

Parallelt er det behov for arbeide med diakoniplan, hvor en vurderer nye initiativ som kan 

fungerer parallelt med dagens arbeid. Gunnstein reiste f.eks. spørsmål om det er aktuelt 

med tiltak overfor barn: Bruke "planleggingsdager" eller ta initiativ til "lekseklubb". 

 
Vedtak  

Tatt til orientering. 
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42/18 SingAlong 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 14.05.2018 42/18 

 

 
Møtebehandling 

Sokneprest Sigmund Akselsen gikk ut under behandling av denne saken.  

 

Jan Hillestad, Anne-Grethe Akselsen, Anette Norman og Inger Marie Kullerud deltok. 

 

Det ble sagt at det er en velsignelse å være med på å bygge menighet på tvers. Det krever 

imidlertid god planlegging og organisering og godt lederskap. Sing Along er kommet for å bli. 

Det er viktig å ha et enkelt konsept som er enkelt å være med på og enkelt å si ja til. 8 

øvelser - samme band - samme modell. Forutsigbarhet i det enkle er suksess faktor. De 

som er med ser at de må bidra. Kids-leder er et bønnesvar. Fantastisk leder. Kordag er 

byttet fra tirsdag til onsdag. Antall deltakere øker med 5% hvert år. 4 mellom 14 og 19 år. 

Her ønsker vi å satse og få unge ledere, som kan være med på å utvikle vennskap.  

 

Årlig kostnad er ca. 25.000. Inntektene kommer fra trosopplæringsmidler, frivillighetsmidler 

fra bydelen (som reduseres for hvert år) og private gaver. "Heia-rop" fra ulike hold er viktig. 

Personvern direktiv bør ikke være et problem så lenge utsendelse skjer fra private. 

   

Strategi: Vekst -  slik at flere kan være med i fellesskapet. Andaktene til Ole Johan Beck mm 

når ut. Fint måte å få flere til kjenne evangeliet. Viktig å balansere og ta vare på de som 

deltar. Riktig antall ledere for å nå hver og en. Sing Along og lørdagskafeen utfyller 

hverandre.    

     

Sing Along mente at det er litt underlig å betale husleie for bruk av menighetens lokaler. Det 

er ikke fakturert i 2017 og 2018. Ønskelig med mer forutsigbart budsjett - fra trosopplæring. 

Forventning: Videreføre dialog med menighetsrådet på en strukturert måte som i dag. 

   

Unik opplevelse å få være med på arrangementene til Sing Along. Spesielt takk til alle 

frivillige som opprettholder og videreutvikler et arbeid med høy kvalitet. 

 

Vedtak  

Tatt til orientering. 
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43/18 Diakoni 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 14.05.2018 43/18 

 

 
Møtebehandling 

Baby-sang på Grefsenhjemmet har hatt litt variabel oppslutning. Videreføres med sikte på å 

få bedre oppslutning. Musikk-kafe fungerer bra. Bidrag fra Erlend er svært bra. Konfirmanter 

på sykehjembesøk er veldig meningsfullt.    

     

Diakoniplanutvalget har sendt ut epostforespørsel for å få tilbakemeldinger fra menigheten 

om ønsker og behov for arbeidet framover. Det kom få svar på dette, men flere av 

småbarnsfamiliene uttrykte ønske om mer kontakt mellom generasjonene. Av andre 

tilbakemeldinger kan nevnes: Menighetsweekend og Bygge ett felleskap på tvers.  Dette er 

konkrete tiltak det går an å gå videre med.     

     

Det ble reist spørsmål om hvilken metode diakonen ønsker. Svar: Flere å tenke sammen 

med. Diakonen ba menighetsrådet til å komme med navn på personer som kan/bør 

utfordres til å bidra i arbeidet. Tilbakemelding på hva som er ønske og hensikt med det 

diakonale arbeidet er for eksempel at en plan for Grønn menighet er et tema som kan/bør 

synliggjøres/aktualiseres.  

     

Forslag til tiltak: Invitere til et brain-storming møte.     

     

Hva er behovet? Trengs det diakonalt arbeid i Grefsen? Definere dette og konkretisere 

tiltak.  Dialog om dette er vesentlig og må videreføres.  

 

Det er ønskelig å tenke nytt rundt organisering av diakoniutvalget og dets funksjon. I den 

forbindelse vil det også være behov for å rekruttere nye inn i utvalget. 

  

Menighetsrådet ønsker at diakoniplan skal foreligge til høsten. Diakonen vil derfor bli innkalt 

til nytt møte til høsten.    

 

Det ble uttrykt takknemlighet overfor diakonens bidrag, evne og vilje til dialog med 

menighetsrådet. 

 
Vedtak  

Tatt til orientering. 
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44/18 Vinterhagen på menighetssenteret. 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 14.05.2018 44/18 

 

 

 
Møtebehandling 

Leder i Frivillighetssentralens styre, Marit Østang, kom med en foreløpig orientering. Det er 

innhentet to anbud. Styret i FS har hatt møte i dag og anbefaler det mest omfattende 

anbudet. Neste skritt er å kjøpe arkitekt tjeneste. Byggekomite, aktuelle deltakere spørres. 

 
Vedtak  

Tatt til orientering. 
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45/18 Grefsen menighets regnskap for mars 2018. 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 14.05.2018 45/18 

 

 
Møtebehandling 

Regnskapsrapporten er ufullstendig og lot seg ikke behandle. 

 
Votering 

Enstemmig. 

 
Vedtak  

Alternative løsninger må vurderes i samråd med Fellesrådet. 
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46/18 Referat fra fellesrådet og/eller hovedkomiteen. 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 14.05.2018 46/18 

 

 
Møtebehandling 

Saken utgikk, da Ole Herman Fisknes ikke hadde vært på fellesrådsmøte siden forrige 

menighetsrådsmøte. 

 
Vedtak  
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47/18 Eventuelt 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 14.05.2018 47/18 

 

 
Møtebehandling 

1. Sykkelstativ: Det kom forslag om å sette opp ett sykkelstativ i forbindelse med 

kirken. Dette har allerede vært diskutert i staben, i forbindelse med gjennomgangen 

av planen for grønn menighet. Diakon Anette Norman har ansvaret for å følge opp 

saken. 

2. Uteområdet rundt kirken: Hvorfor er det ikke ryddet opp utenfor kirken? Hvem har 

ansvaret? Vaktmestersentralen har i dag feid, men de har glemt å feie gangveien inn 

til kontoret. Grønt-arealet rundt kirken må menigheten selv ta ansvar for å 

gjennomføre på dugnad. 
3. Møteplanen: 2 av høstens menighetsrådsmøter kolliderer med fellesrådsmøter. Ole 

Herman ønsket å delta på alle møtene. 

 
Votering 

Enstemmig. 

 
Vedtak  

1. Tatt til orientering. 

2. Tatt til orientering. 

3. Møtet 6. desember flyttes til 13. desember. 
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